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PROTOKÓŁ Nr XXXVII 

z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

25 marca 2014 roku  
o godz. 9.00   w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

================================================================= 

W sesji uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Bojanowie. 

 burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny. 

 radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek, 

 sołtysi wsi. 

 pracownicy Urzędu Miejskiego. 

 oceniani kierownicy jednostek organizacyjnych gminy. 

 zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy. 

 przedstawiciele lokalnej prasy. 

 pani Anna Adamczak pełnomocnik Burmistrza Bojanowa ds. profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych, 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 

Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 

uczestniczy 13 radnych (spóźnione radne: Halina Lis – 9.05, Ewa Szczepaniak 9.10) co 

stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 

obrad są wnioski.  

Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XXXVII sesji Rady Miejskiej w 

Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej. 

3.Przyjęcie protokółu Nr XXXVI/14 z sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 2014 roku. 

4.Zapytania radnych. 

5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7.Przyjęcie informacji z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Bojanowo. 

8.Ocena działalności: 

1) Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie (podjęcie uchwały), 

2) Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie, 

3) Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie, 

4) Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, 

5) Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie. 

9.Informacja o realizacji Funduszu Sołeckiego. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, 

2) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2015 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 
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3) utworzenia odrębnego obwodu głosowania, 

4)  zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

11. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

12.Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3 Przyjęcie protokółu Nr XXXVI/14 z sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 

2014 roku. 

 

 W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 25 lutego 2014 roku, 

nie wpłynęły  uwagi pisemne i ustne, przewodniczący obrad zawnioskował o przyjęcie 

przedmiotowego protokołu bez odczytywania. Za propozycją Macieja Jagodzińskiego 

opowiedzieli się wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” ( spóźniona radna pani Ewa 

Szczepaniak). 

 

Do pkt. 4 Zapytania radnych. 

 

 Radny Jan Kubis  cyt. „czy będzie robiony chodnik na ulicy Chopina?”. 

 Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał  o tabliczki informacyjne na wioskach. 

 Radny Jarosław Bartkowiak zapytał czy jest możliwe aby przy informacji o opłacie za 

ścieki były drukowane do tego przelewy bankowe z należną kwotą. 

 Radny Jan Kubis zakwestionował znak postawiony przy Markecie DINO  informujący 

o dojeździe do kościoła w Gołaszynie. 

Pan radny poinformował, iż rozmawiał już na ten temat z pracownikiem Urzędu zajmującym 

się sprawami oznakowania – panem Henrykiem Adamczykiem. 

 

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

 Przewodniczący Rady  pan Maciej Jagodziński przedstawił uczestnikom obrad 

reprezentację Rady Miejskiej w Bojanowie   w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 

wydanych zarządzeniach. 

 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał następujące zarządzenia: 

1. Zarządzenie Nr 288/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 26 lutego  2014 r. w sprawie 

powołania komisji przetargowej na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 położonego w 

Bojanowie przy ulicy Dworcowej n9, 

2. Zarządzenie Nr 289/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 26 lutego 2014 r. w sprawie 

uzgodnienia kryteriów postępowania przy przeprowadzaniu drugiego etapu rekrutacji 

dzieci do przedszkoli publicznych na terenie Gminy Bojanowo na rok szkolny 

2014/2015, 

3. Zarządzenie Nr 290/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 marca 2014 r. w sprawie 

powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu 

obowiązków członków komisji, 

4. Zarządzenie Nr 291/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 marca 2014 r. w sprawie 

powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 
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zamówienia publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu 

obowiązków członków komisji, 

 

Do przedstawionych zarządzeń pytań nie było. 

Burmistrz przedstawił informację o reprezentacji Gminy Bojanowo w okresie 

międzysesyjnym. 

Uzupełniając Swoją wypowiedź Włodarz wspomniał o spotkaniu z rodzicami 6 – latków, 

które odbyło się w dniu 27 lutego 2014 roku. Przedstawiono na nim decyzje i oświadczenia  

Kuratorium Oświaty, organu prowadzącego szkoły oraz opinie rodziców.  

Burmistrz stwierdził, iż w naszej gminie nie będzie problemów z podjęciem przez 6 – latki 

nauki w klasie pierwszej. Jesteśmy merytorycznie i technicznie przygotowani na to novum. 

Pytań nie było. Informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 7.Przyjęcie informacji z realizacji Gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na terenie 

Gminy Bojanowo. 

 

 Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych zostało przedstawione na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w 

dniu 17 marca 2014 roku. Do obecnej na sesji, pani Anny Adamczak pełnomocnika 

Burmistrza Bojanowa ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, pytań nie 

było. 

Informację przyjęto jednogłośnie – 15 głosami „za” i stanowi ona załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 8 Ocena działalności: 

1) Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie (podjęcie uchwały), 

 

Na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 17 marca 2014  

roku szczegółowo omówiono sprawozdanie z pracy i działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bojanowie. Na sesji Rady pytań nie było.  

Sprawozdanie zaopiniowano pozytywnie, jednogłośnie. Pisemne sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący obradom odczytał treść projektu uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2013 r. oraz 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej i zarządził głosowanie. 

Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie za 2013 r. oraz potrzeb w 

zakresie pomocy społecznej głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do pkt. 8 Ocena działalności: 

2) Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie, 

 

Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie było  

przedstawione na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 17 marca 

2014 roku. Na sesji pytań nie zadano. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie, pozytywnie – 15 

głosami „za”. Pisemne sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do pkt. 8 Ocena działalności: 
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3.Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie, 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury,  Sportu, Turystyki i  

Rekreacji było przedstawione na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie  

w dniu 17 marca 2014 roku. Na sesji pytań nie zadano. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie, 

pozytywnie – 15 głosami „za”. Pisemne sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Do pkt. 8 Ocena działalności: 

4.Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie, 

 

 Podczas posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 17 marca 2014 roku kierownik 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji przedstawił sprawozdanie z działalności prowadzonej 

przez siebie jednostki. Na sesji pytań nie było.  

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie, pozytywnie – 15 głosami „za”. Pisemne sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do pkt. 8 Ocena działalności: 

 5. Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie. 

 

 Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

 Gołaszynie przedstawiono na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 17 marca 2014 roku. 

Na sesji pytań nie było. Informacje przyjęto pozytywnie, jednogłośnie – 15 głosami „za”. 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 9.Informacja o realizacji Funduszu Sołeckiego. 

  

 Sprawozdanie z realizacji funduszu sołeckiego za rok 2013  zostało  szczegółowo 

omówione na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 17 marca 2014 roku, w związku z 

powyższym na sesji nikt z Państwa radnych, nie zadał pytań w powyższej sprawie. 

Sprawozdanie pisemne w sprawie realizacji funduszu sołeckiego za 2013 rok stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady w dniu 17 marca 2014 r. Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński odczytał treść 

uchwały i zarządził głosowanie. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 

15 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

2).wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2015 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady w dniu 17 marca 2014 r. Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński odczytał treść 

uchwały i zarządził głosowanie. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 

15 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie 
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wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2015 środków stanowiących 

fundusz sołecki, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

3) utworzenia odrębnego obwodu głosowania, 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady w dniu 17 marca 2014 r. Przewodniczący obradom Maciej Jagodziński odczytał treść 

uchwały i zarządził głosowanie. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 

15 „za”. Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Do pkt. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 4) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

 Pani Skarbnik Mirosława Zamelska omówiła zmiany jakie zostały wprowadzone do 

projektu od posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 17 marca br. 

Pytań nie było. Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński odczyt  treść projektu i zarządził 

głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 marca 2014 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2014 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Do pkt. 11 Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

 Radnemu Janowi Kubisowi, który wnioskował o chodnik na ulicy Chopina, Burmistrz 

wyjaśnił, iż w Gołaszynie będzie budowany chodnik, ale na ulicy Moniuszki .Ulica Chopina 

leży przy drodze powiatowej, my w budżecie gminy na ten cel nie mamy zaplanowanych 

środków. Jesteśmy jedną z niewielu gmin, a być może jedyną, która tak dużymi kwotami 

partycypuje w inwestycjach  leżących w gestii powiatu. 

Burmistrz wyjaśnił, iż nie wie czy powiat będzie realizował powyższe zadanie. 

Gmina Bojanowo swoim kosztem  wykonała na rzecz powiatu rawickiego 63.156 m2 

dywaników asfaltowych dróg będących w zarządzie powiatowym . Wiązało się to z naprawą 

zniszczonych podczas budowy kanalizacji sanitarnej nawierzchni. 

 

 Radnemu Zygmuntowi Maćkowiakowi Burmistrz wyjaśnił, iż zostały wykonane 

projekty tabliczek. Potrzebujemy na to około 2.000,- zł. . Zadanie będzie realizowane. 

 

 Radnemu Jarosławowi Bartkowiakowi Burmistrz odpowiedział, iż blankiety wpłat za 

ścieki będą drukowane. 

 

Do pkt. 12. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Przewodniczący Rady Maciej Jagodziński poinformował, iż: 

- 23 kwietnia 2014 roku odbędą się posiedzenia Komisji Stałych Rady, 

- 29 kwietnia 2014 roku odbędzie się XXXVIII sesja Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Przewodniczący Maciej Jagodziński poinformował również, iż do dnia 30 kwietnia 2014 roku 

upływa termin składania przez radnych oświadczeń majątkowych za 2013 rok. 
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Prowadzący obrady zwrócił się do obecnego na sali sołtysa Pakówki, pana Edwarda Gurdaka, 

który bardzo krytycznie odniósł się do artykułu z gazety „Życie Rawicza” z 2014 roku z dnia 

24 stycznia br. pt. „Sołtysi zarzucają urzędnikom niekompetencję i brak pomocy”. 

W artykule – „Uwagi do artykułu z gazety „Życie Rawicza” nr 4 z dnia 24 stycznia 2014 roku 

sołtys Gurdak powtarza zarzuty wobec urzędników, przewodniczącego Rady, Burmistrza pani 

Skarbnik. Pan Gurdak twierdzi, iż nie odbyła się żadna dyskusja w spawie projektu budżetu 

na 2014 rok. 

Przewodniczący Rady Maciej pan Maciej Jagodziński odpowiedział sołtysowi Gurdakowi, iż 

w protokole z posiedzenia Komisji Stałych Rady – Nr 26/13 z dnia 24 października 2014 roku 

w punkcie 6 „Wolne głosy i wnioski jest zapisana dyskusja w kwestii dofinansowania budowa 

chodnika w miejscowości Pakówka.  

Ponadto w protokole Nr 27/13 z dnia 28 listopada 2013 roku w sprawie również omawiany  

został temat związany z budowa chodnika w miejscowości Pakówka. 

Pan Edward Gurdak – sołtys Pakówki nie podjął dyskusji w powyższej sprawie. 

 

 Pani Wieńczysława Barteczka sołtys Wydartowa I zapytała o równiarkę na drogi 

wiejskie.  

Równiarka ma zostać sfinansowana z funduszu sołeckiego.  

Burmistrz wyjaśnił, iż dopóki nie będzie sporządzony bilans to nie jest w stanie powiedzieć 

czy Gmina będzie partycypować w kosztach równiarki. 

 

 Radny Zygmunt Maćkowiak zaznaczył, iż temat równiarki poruszany jest już dawna, 

cyt. „Gmina Bojanowo ma największy podatek , więc może Gmina pomoże w 

dofinansowaniu równiarki?”. 

 

 Sołtys Pakówki pan Edward Gurdak zapytał o możliwość przejazdu wiaduktem, był 

znak informacyjny o przejeździe do Pakówki i Trzebosza. 

Burmistrz wyjaśnił, iż do dnia dzisiejszego nie wydano pozwolenia na użytkowanie obiektu. 

W najbliższym czasie ma być wydana decyzja w tej sprawie.  

Burmistrz poinformował, iż wydał decyzję negatywną w kwestii przejazdu z Karolewa do 

Bojanowa (objazd przez Rojęczyn nie wchodzi w rachubę).  

 Sołtys wsi Gołaszyn zapytał kto płaci za korzystanie z energii elektrycznej na 

wiadukcie. 

Burmistrz wyjaśnił, iż w obecnej chwili płaci wykonawca, później te koszty będzie ponosiła 

Gmina. 

 

 Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek poinformował, iż budowa chodnika na ulicy 

Chopina w Gołaszynie będzie „pilotowana”. O wszelkich nowych decyzjach Starostwa 

Powiatowego w Rawiczu, Państwo radni będą na bieżąco informowani. 

 

 Radna pani Ewa Szczepaniak rozdała zainteresowanych anonimowe ankiety dotyczące 

„ Problemów społecznych w środowisku lokalnym”. Wypełnione ankiety pani radna prosiła 

przekazać do Biura Rady.  

 Radny powiatowy Wiesław Ceglarek przekazał obecnym na sesji ankietę dotyczącą 

prywatyzacji lasów państwowych, z prośbą o jej podpisanie. 

Pan Gurdak prosił o kserokopie uchwały w sprawie  uchwalenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bojanowo. 
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Do pkt. 13 Zakończenie. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku  XXXVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przewodniczący obradom po wypowiedzeniu formuły „zamykam XXXVII sesję Rady 

Miejskiej w Bojanowie”, dziękując wszystkim za przybycie zamknął o godz. 10.35 

posiedzenie. 

 

 

Protokolant:      Przewodniczący Rady 

Beata Sikora      (-) Maciej Jagodziński  

inspektor 


